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Írásbeli választ igénylő kérdés

Er tt . 2004 MAJ 18,

HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony!

„Épülhet-e autópálya le- és felhajtó az M5-ösön Csengelénél?" címmel a Hárs abált' 91 .~-a alapján
írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Dr. Csillag István
gazdasági és kótlekedési minisVerhe .

Tisztelt Miniszter úri
Hamarosan megépül az M5-ös autópálya, amelynek a térség lakói örülnek, hiszen hasznát látják .
Választókerületemben Csongrád megye 4. v.k. a tervezett le- és felhajtókon kívül jó lenne, ha
Csengele településnél is megépülne egy le- és felhajtó, hiszen Pátmonostor, Pusztaszer és Csengele
lakosságának és a környéknek - kb . 10.000 embert érint - nem kellene fölöslegesen megtenni egy
távolabbi lehajtóhoz oda-vissza 18 km-t. Nem életszerű, hogy az imént felsorolt települések
egymásközti megközelíthetősége csorbát szenvedjen .

Kérdezem Miniszter Urat, van-e lehetőség arra, hogy épüljön autópálya le- és felhajtó Csengelénél?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2004 . május 17 .
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